

《单词百科:unsubscribe是什么意思?unsubscribe怎么发音?unsubscribe的解释和用法》

英语单词unsubscribe是什么意思?unsubscribe怎么读?unsubscribe怎么发音?简答网为您整理了unsubscribe的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



unsubscribe怎么读

unsubscribe的读音:[ns b skra b]

unsubscribe的意思

1、v.取消（某人）收取网上电邮的登记；取消订阅；

unsubscribe的双语例句

1、Click OK to unsubscribe, or click Cancel to continue to receive alerts.

单击“确定”以取消订阅,或单击“取消”继续接收通知.

2、Folder deletion succeeded, but Netscape was unable to unsubscribe from the folder.

文件夹删除成功,但netscape还无法撤消订阅这个文件夹.

3、Allows you to specify which newsgroups to subscribe or unsubscribe from.

指定要预订或取消预订的新闻组.

4、Are you sure that you want to unsubscribe from the selected newsgroups?

确实要取消对所选新闻组的预定吗?

5、This includes tracking the customer's tendency to unsubscribe from the service and detect important single indexes.

包括监控用户离网倾向和对重要的单项指标进行检测.

6、To receive our weekly email newsletter check here. You may unsubscribe at anytime.

订阅我们的电子邮件杂志请点击这里,您可以随时退订.

7、If you want to unsubscribe Phillip Daily News, please click here.

如你不希望再收取辉立电子报,请按此处.

8、You never to worry about trying to find the unsubscribe instructions for an unwanted mailing list.

您从来不用担心从未订阅的网址看到您不想要的东西.

9、You may unsubscribe to any sponsor message by clicking the unsubscribe link in that sponsored email.

你可以订阅任何赞助商的讯息点击订阅联系赞助的电子邮件.

10、Quite simply, this is ability of users to unsubscribe from your email list.

在更加简单来说,电子邮件营销是一个在线媒体将您的消息发送到广大的观众.

11、Go to the website today and you can unsubscribe online.

今天上网就可以退订。

12、Are you sure you want to unsubscribe from XX?

您确实想要撤消订阅XX 吗？

13、Folder move succeeded, but Netscape was unable to unsubscribe from the old folder name.

文件夹移动成功, 但netscape还无法撤消订阅这个旧的文件夹名称.

14、Make the unsubscribe process more visible.

使订阅过程更加明显.

15、End users are able to subscribe and unsubscribe to the published alerts made available to them.

终端用户能够订阅他们可获得的发布警示信息,并可取消订阅.

16、If you do not want to receive this newsletter from us, please click here unsubscribe.

若阁下不希望再收到本通讯, 请按此最消订阅,我们会把您的电邮地址删除.

17、Unsubscribe, please send me an email with UNSUBSCRIBE entered on subject and quote your email address.

如阁下不欲收到由本公司发出的电邮,
请回邮通知阁下的电邮地址并于主旨上加入[拒收].

18、To unsubscribe from hksnet. com, please enter email address and press the button.

如不希望再收到香港快网通讯, 请输入阁下之电邮地址及按下按钮!

以上是简答网为您整理的unsubscribe怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于unsubscribe的用法、unsubscribe的释义、unsubscribe的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/unsubscribe>